
Referat (l møte for programutvalget for profesjonsprogrammet i 
psykologi 
Fra: Jakob Øvensen Aanderaa (leder) 
Til: Programutvalget, SVSU-representant, programrådsrepresentant og 
ins?tu@styrerepresentant 
Kopi: Fagutvalget, Leder for PUBAMA 
Dato: 05.12.23 
 
V = Vedtakssak 
O = Orienteringssak 
D = Drø1ingssak 
 
Møtedato: 28. november 2023. 
Møte2d: kl. 12:15 – 14:00 
Møtested: Foreningsrommet i Børrestuveien 3 
 
V-Sak 23/24-044: Valg av ordstyrer og referent 

- Ordstyrer: Jakob 
- Referent: Filip 

 
V-Sak 23/24-045: Godkjenning av innkalling og saksliste 

- Godkjent 
- Til eventuelt:  

o Kaffemaskin 
o LuYrenser 
o Spising på lesesal 
o Gruppeterapi i studieløpet 
o Printer kun skriver ut tosidig 
o Kullet (3. sem) ønsker annonsering av semester ?dligere 

 
V-Sak 23/24-046: Godkjenning av referat 

- Godkjent 
 

O-Sak 23/24-047: Orientering fra PU-leder/nestleder 
  Saksbehandler: Jakob Øvensen Aanderaa (leder) 
 

Jakob fikk sagt fra om sensur, slides, forelesningsopptak på slu@en av sist møte. 
Et par av foreleserne kjempet sak for forelesningsopptak 

- Uanse@ ny]g å be hver individuell foreleser om opptak og slides. 
o Kan særlig argumentere med ?lre@elegging, dyslek?kere o.l 

«Studenter ber så mye om begrunnelse, også når de får A?!» 



- Vi får så lite begrunnelser generelt i studiet. Op?malt se@ hadde vi få@ 
begrunnelser underveis, men det får vi ikke. Det jobbes mer for hvordan 
studenter kan få ?lbakemelding underveis.  

- Sensor skal i utgangspunktet skrive begrunnelse idet de re@er uanse@? 
Psykologistudenter bruker SVinfo mer enn alle andre studenter 

- Verdt å minne på om at vi fra 7. semester ikke lenger skal beny@e SVinfo 
 
O-Sak 23/24-048: Informasjon fra Fagutvalget 

- Har bestemt hvem som har vunnet undervisningsprisen. Skal annonseres ila 
grøtlunsjen. Mange av de nominerte kommer ?l grøtlunsjen. 

o Kanskje dra inn flere bord, får ikke bruke Åse. 
o Vi har hele ves?bylen fra 11 ?l 14, og det blir prisutdeling ca 12:30-13:00 

- Vi har trodd at vi hadde 300 000 kr, men nå få@ beskjed om at disse midlene skal 
rekke over mange flere budsje@poster enn det vi har trodd 

o Retningslinjer: Det skal ikke prege 2024-budsje@et uanse@ 
o Ønsker å endre retningslinjer ?l ´maksbeløp per arrangement´´, heller enn 

poster. Nå er det f.eks. 100 kr person opp ?l maks 2000 kr for mat per 
arrangement, og inn?l 200 kr for engangsservise, men noe som vurderes 
fortløpende. 

o Ønsker å øke matposten siden inflasjon har økt mest de siste årene. 
 
O-Sak 23/24-049: Informasjon fra Programrådet v/Karl 

- Møte forrige uke 
- Få inn mer om menneskere]gheter i studiet. Ikke nødvendigvis eget fag, men få 

elementer inn i forelesninger. 
o Heller få inn om helsepersonelloven 

§ Men vi har alle signert at vi har lest de@e før vi begynner 
- Mer valgfrihet for valgfag 5. og 6. semester. 

o Nega?v respons: «90% kommer ?l å søke høst og ikke på vår» «Man kan fint 
søke 10 poengs fag der man i ?meplanen har et 5 poengs.» 

o To masteremner, «language acquisi?on» og PSY4506 blir ?lbudt. Cogni?ve 
control in ac?on og visual curiosity and learning. Summa summarum blir det 
4-5 valgfag per semester. 

§ Music therapy er det interesse fra 9. semester. 
o Ledelse og gruppedynamikk fly@es ?l 5. semester, med argument at 6. 

semester allerede er veldig hardline. Da det vil være obligatorisk oppmøte. 
Det gjør at studenten har en mulighet ?l å bestå emnet.  

§ 4. semester på utveksling får fritak fra Ledelse og gruppedynamikk. 
- Det ser lite aktuelt ut for «kvinner og psykologi» som fag, men kanskje mulighet å 

fle@e det inn i andre fag. 
o Gjerne søke å finne begrunnelse og forankring i studentpopulasjonen før vi 

fremmer forslag i større organer? 
o Tar i sni@ 4-5 år fra et forslag ?l et ny@ fag. 

- Obligatorisk oppmøte 
o Blir nye retningslinjer for hele SV fakultetet. Fly@ede forelesninger i teore?ske 

fag (mindre enn 2 uker i forveien) er ikke obligatoriske. Man må imidler?d 
søke om fritak fordeom. 



 
 
O-Sak 23/24-050: Informasjon fra Ins2tuPstyret v/Aleksandra 

- Sa@ mest og jobbet med budsje@ 
- Andre oppdateringer ligner på det fra andre organer. 

o Planlegges for muligens trangere økonomisk frem?d. 
  
O-Sak 23/24-051: Informasjon fra SVSU 

- Har ta@ det videre med forelesningsopptak. 
- Få@ kjempa inn at bokskapene er på handlingsplanen ?l SVSU. Å administrere de@e 

på PSI er noe de nå SKAL gjøre. 
o Før var det PsycAid som administrerte, men da de ga seg falt oppgaven på 

Fagutvalget. SVSU ble gi@ oppgaven, men li@ spli@et  
o 20 minu@er e@er klippemeldinga fikk vi kontrabeskjed om at det ikke skulle 

klippes. 
o Ta all frem?dig kommunikasjon om skap ?l SVSU. 

 
D-Sak 23/24-052: Tilgang på bønnerom på PSI 
  Saksbehandler: Marina Koryakina (9. semester ) 

- Innspill fra medstudenter om at det ønskes, likt som på Blindern. 
- Bruke s?llerommet? 

o Nei, de@e er for de med særlige behov/funksjonsnedse@else. 
o Man må ha legeerklæring. Kan også være «studenten er overveldet», må ikke 

være diagnos?sert. 
- Børrestuveien? 
- Blir sannsynligvis ikke et eget, dedikert rom. 

 
O-Sak 23/24-053: Kan2nesaken 
  Saksbehandler: Jakob Øvensen Aanderaa (leder) 

- Kan?na skulle vært ferdig før jul, nå forhåpentligvis ?l før fadderuka er ferdig. 
- Gjennomslag for: Ansa@e får ikke trumfe gjennom bruk av kan?na over 

studentarrangementer 
o Men kan?na vil brukes ?l morgenmøte ukentlig.  

- Navn: «Psykososialen» 
- Mulighet å servere alkohol på kvelds?d 

 
D-Sak 23/24-054: Studentenes innspill 2l obligatorisk oppmøte 
  Saksbehandler: Jakob Øvensen Aanderaa (leder) 

- Ledelsen holder fast på at studiet er 100%, at vi ikke må ha jobb ved siden av. 
- Obligatorisk på forelesningene kogni?v nevro 8. semester. Lagt 3 ganger i uka, oYe 

klokka 8. Foreleser ønsker ikke å ha obligatorisk (vi forstår at det bør gjelde 
ferdighetstrening). Karl tar det videre i programrådet. 

- Rydde opp på ne@sida. Ne@sida: 15% fravær, foreleser sier 20% fravær. 
o Individuelt fra fag ?l fag, men  

- Foreslå å legge inn egenmelding som under Korona. 
o En i PU fikk ikke fri for å få utredet egen sykdom fordi det pågikk 3 dager, 

må@e søke, fikk ikke forhåndsgodkjent. 



o Også for prak?sk ferdighetstrening 
- Tas opp på dialogmøte. 
- PSYC3100 – Kvalita?v metode: 

o Halvere gruppestørrelsen 
o Avgjøre seminarene som obligatoriske så man slipper å hundse egne 

gruppemedlemmer. 
 
D-Sak 23/24-055: Saker 2l Dialogmøte 
  Saksbehandler: Jakob Øvensen Aanderaa (leder) 

- Bønnerom 
- Presentasjoner – bli@ lovt at de skal legges ut e@er forelesning, uten at det skjer. 

o Ta@ kontakt med emneansvarlig, men ikke få@ svar. 
o Eks i Prof 4 – I fagene der foreleserne ikke har ?lgang ?l canvasrommet blir 

det oYere et problem. 
- SVinfo 

o I utvikling 1, klaging på karakter. Pga sykdom, får ikke karakter før i mai. 
o Sosialpsykologi, 8 av oss fikk eksakt samme begrunnelse, samme karakter. En 

av dem gikk opp ?l A e@er klaging. 
- Inneklima 

o Medstudenter har gjort research: Billige luYrensere (1000,-) fører ?l mindre 
sykdom. 

o Aud 3, pga feil skrudde de av ven?lasjonen heller enn få inn 6-7 graders luY. 
- Wechsler 

o Muntlig ?lbakemeldinga virka dårlig de@e semesteret. 
§ Virker som vi bare ble vurdert på rapport, og ikke få@ så mye 

?lbakemelding på presentasjonen. 
§ Før i ?da var det grilling. 
§ Tidligere kull, jevnt over godt fornøyd. Har vært stas med 

?lbakemelding ila studiet. 
 
D-Sak 23/24-056: Workshop om studentdemokra2 og -engasjement 
  Saksbehandler: Alexandra Victoria Veum Søhoel (insGtuHstyrerepresentant) 

- Vi sliter med å fylle verv som PU, FU o.l. Ønsker å øke studentengasjementet. 
o Mange blir si@ende i verv ikke fordi de vil, men for solidaritet. 
o Oppre@er et google-doc for å finne ikke-økonomiske insen?ver, kartlegge 

hvor mye ?d man bruker på verv,  
o Kollokviementor-ordninga fungerer bra, kan man innføre noe av de@e for nye 

?llitsvalgte? 
o FU-leder, PU-ledere, økonomiansvarlige får honorar, men utra våre 350.000. 

- 6. semester f.eks HAR IKKE representant. 
 
O-Sak 23/24-057: Fadderuka vår 2024 
  Saksbehandler: Jakob Øvensen Aanderaa (leder) 

- Fadder søknadsfrist 10. desember. Få det ut. 
- Fadderkoordinator er valgt: 

o Even og Isak (6. sem) 
- Søknader for å være fadderkoordinator ?l sommeren er ?ming nå. 



- Forslag at PU velger fadderkoordinator, ikke SV. 
 
Sak 23/24-058: Eventuelt 

- Kaffemaskin. Kaffela@e, f.eks? (Nå har vi svart kaffe og te) 
o Gå@ ned ?l 2 kr. 
o E@er samtale med de ansa@e på kafe Åse ?rsdag 5. desember: 

§ De skal høre med sin sjef om de kan ?lby te gjennom Trustshop. 
§ Kaffemaskinen kan bare lage svart kaffe. Kaffemaskin med 

melkeprodukter krever rens i større grad. Det finnes ikke andre 
maskiner med melkeprodukter som SiO driYer per nå.  

§ De ønsker ?lbakemelding fra studentene på utvalget de har nå. De ser 
på muligheten for å smøre noe enkle brødprodukter, men har 
begrenset med areal. 

§ De ønsker ?lbakemelding på ?lbudet si@:  
§ h@ps://ne@skjema.no/a/386055#/page/1 
§ Den gamle SiO-kan?na ble lagt ned under koronaen da det var for lav 

omsetning også før 2020.  
 

- Spising på lesesal 
o Henger allerede plakat som forbyr de@e. 
o Annonsere ?l hver kullgruppe 

- Gruppeterapi i studieløpet 
o Ønske om å kunne gå i gruppeterapi, «man kommer ikke lenger med 

pasienter enn man har gå@ selv» 
o Tilbud om gruppeterapi på SiO? Tar veldig lang ?d, overarbeidet. 

- Printer kun skriver ut tosidig. Funker dårlig med flashcards. 
o Hvis man bruker maskinene som står der, kan man få én-sidige utskriYer. 

- Kullet (3. sem) ønsker annonsering av semester ?dligere. 
o Lar seg ikke fremskynde. Se på ?dligere semester for å få et godt anslag. 

 
Vennlig hilsen  
Jakob Øvensen Aanderaa 
Leder for programutvalget for profesjonsstudiet i psykologi 
jakoboa@uio.no 
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